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Van de voorzitter

Na hard werken weer 
energie opdoen.

Na de toch wel teleurstellende 
verkiezingsuitslag van 3 maart voor 
het CDA was het bestuur en de fractie 
blij dat we uitgenodigd werden aan de 
coalitieonderhandelingen te mogen deel 
nemen. Michiel en Johan hebben belangrijke 
CDA-items in het coalitieakkoord weten te 
krijgen. Daardoor zal de komende vier jaar 
het CDA-standpunt goed vertegenwoordigd 
zijn in Hoorn. 
In dezelfde periode is er afscheid genomen 
van onze wethouder Cilia van Weel en de 
raadsleden Marian van Berkum en Cor 
Schaap. Tijdens de ledenvergadering van 
september zal er nogmaals bij stil gestaan 
worden. Michiel is voor de komende 
vier jaar “onze” wethouder. Een zware 
prortefeuille die hij met veel enthousiasme 
omarmd heeft. De vertegenwoordiging in 
de raad bestaat uit Johan van der Tuin als 
fractievoorzitter en de leden Leny Molema 
en Bernd Laan. Ook zij hebben de opdracht 
aanvaard en timmeren al flink aan de weg. 
Luc Grooteman, Ben Bontan en Anja Eskes 
ondersteunen de fractie als commissieleden. 
Allen veel succes.
Het is Jammergenoeg een feit dat we moeten 
constateren dat het CDA de afgelopen jaren 
veel kiezers aan het verliezen is. Het bestuur 
heeft zichzelf een opdracht gegeven om de 
komende tijd te gaan onderzoeken waar de 
oorzaak hiervan ligt en hoe we het tij kunnen 
keren. Zie hiervoor de oproep elders.
 Het was een inspannende en spannende tijd 
voor het CDA. Een tijd die veel energie heeft 
gekost. Ik wil alle leden hiervoor bedanken 
en wens ons allen een goede zomer toe. 
Een tijd waarin we even afstand kunnen 
doen en weer energie opdoen om er na het 
zomerreces weer vol tegenaan te gaan. 

Namens het bestuur CDA Hoorn, 
Léon Schaaf, voorzitter 
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Beste partijgenoten,

Wat een doffe dreun. Van 41 naar 
21 zetels en het CDA is als het ware 
weer terug in 1994 (toen ook 20 
zetels werden verloren en het paarse 
kabinet aantrad). Het moment 
waarop Jan Peter Balkenende zijn 
onmiddellijke terugtreden als 
leider van onze partij aankondigde 
en letterlijk achter de coulissen 
verdween ging mij aan het hart. 
Er zijn zeker fouten gemaakt in de 
campagne, maar Balkenende had 
een beter afscheid verdiend. Soms is 
politiek keihard. (voor wie hem een 
hart onder de riem wil steken, dat 
kan via www.jpbedankt.nl) 

Velen in de partij zoeken naar 
verklaringen, naar nieuw perspectief 
voor het CDA. 

Macht 
Voor een deel bleek de kiezer 
Balkenende-moe, maar dezelfde 
geluiden als in 1994 lijken ook 
weer terug te keren: Het CDA heeft 
zichzelf opnieuw teveel opgesloten 
in de macht, de afstand tot vele 
trouwe CDA-kiezers was te groot 
geworden en vernieuwing in de 
partij werd teveel gesmoord. 

De komende tijd zal het CDA 
zichzelf opnieuw moeten uitvinden. 
Opnieuw een aansprekend verhaal 
formuleren voor de toekomst van 
Nederland, opnieuw laten zien 
dat de samenleving meer is dan 
een optelsom van individuen zoals 

liberalen menen. 

Normen en waarden 
Het CDA kwam de 
laatste 8 jaar sterk terug, vooral 
door een goed inhoudelijk verhaal 
over normen, waarden en hoe 
we met elkaar omgaan in deze 
samenleving.  
ik ben ervan overtuigd dat het CDA 
er wederom bovenop zal komen. 
Het is vooral nodig dat het CDA weer 
in zichzelf gaat geloven, want als 
we niet in onszelf geloven, waarom 
zouden kiezers dat dan doen? 

College 
Vergeleken bij de Kamerverkiezingen 
viel de uitslag van de 
gemeenteraadsverkiezingen in 
maart nog mee, maar het verlies 
van een zetel in de raad kwam toch 
hard aan. Desondanks kon het CDA 
als enige partij van de vorige coalitie 
in het nieuwe Hoornse college 
stappen. Voor het eerst sinds de 

MiChiel Pijl

Van onze 
wethouder:

Geachte lezers,
“CDA thuis in Hoorn” is de nieuw leuze waar wij als CDA Hoorn 
de verkiezingsstrijd mee zijn ingegaan. U zult de komende tijd dit 
logo nog vaak in diverse wijkbladen tegenkomen. 
Wij hopen dat u weer met veel genoegen deze nieuwsbrief zult 
lezen. Mocht u nog op- of aanmerkingen hebben dan horen wij 
dat graag.
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oorlog doet de PvdA niet mee. 

Het CDA is zeker niet simpelweg 
aangeschoven. Vele punten uit ons 
program zijn in het coalitieakkoord 
terecht gekomen. Zo hebben 
we afgesproken dat ondanks 
de komende bezuinigingen het 
onderhoudsniveau van straten 
en parken minimaal gelijk blijft, 
maar ook dat er voldoende 
ontmoetingsplekken in buurten en 
wijken moeten zijn en dat echte 
minima de komende jaren ontzien 
moeten worden. 

Verder wil het nieuwe college 
investeren in bereikbaarheid en 
meer veiligheid op straat. Keer op 
keer blijkt immers uit onderzoeken 
dat inwoners van Hoorn zich 
relatief onveilig voelen en dat er 
veel vandalisme is. Het plan om 
supermarkten elke zondag open 
te laten zijn gaat niet door en er 
is een compromis bereikt over de 
toegangstijden van cafés. 

Het CDA heeft een behoorlijke 
portefeuille in de wacht gesleept in 
het college. ik heb als wethouder 
het volgende in mijn pakket: 

openbare ruimte, wijkzaken, 
sociale veiligheid, welzijn en 
volksgezondheid, jeugd en gezin, 
integratie en de kermis. Een 
gevarieerd pakket dus dat vooral 
gaat over de leefbaarheid in wijken 
en dorpen. 

Al met al kunnen we wat mij betreft 
tevreden zijn met het resultaat 
van de collegeonderhandelingen, 
zeker gezien onze omvang van 3 
zetels. Het college van VVD, VOCH, 
Tonnaer, D66 en CDA is nu zo’n twee 
maanden aan het werk en de sfeer is 
uitstekend. Daarbij moet wel worden 
aangetekend dat we nog geen echt 
lastige beslissingen hebben moeten 
nemen, maar we zijn wel volop 
bezig met de bezuinigingen die de 
komende jaren echt nodig zijn. Na 
de zomer komen we daarmee naar 
buiten. Wat dan essentieel is, is 
onderling vertrouwen binnen de 
nieuwe wethoudersploeg. Dat is er 
gelukkig.

afwisselend 
ik vind het wethouderschap zeer 
afwisselend en je merkt al snel dat 
je ook echt iets kunt betekenen 
voor mensen. ik heb binnen een 

paar weken al te maken gehad met 
q-koorts op een kinderboerderij, 
onterecht uitgeschreven 
parkeerbonnen, klachten over 
trapveldjes, het uitbaggeren van 
sloten, maar ook met het feit dat 
er miljoenen extra nodig zijn om 
de wegen in Hoorn goed te kunnen 
(onder)houden, met name omdat er 
in de afgelopen winter veel wegen 
zijn kapotgevroren. 

ik vind het een eer om het CDA te 
mogen vertegenwoordigen in het 
college en ben me ervan bewust 
dat ik verantwoordelijk met deze 
positie moet omgaan. ik wil daarbij 
aanspreekbaar zijn, zeker voor u/jou 
als CDA-lid. Als er vragen of ideeën 
zijn, schroom dan niet om te bellen 
met 0229 - 252210 (overdag) of 0229 
- 247363 (’s avonds) of te mailen 
naar m.pijl@hoorn.nl .

Alvast een fijne zomer gewenst!

met CDA-groet,

Michiel Pijl

De gemeenteraadsverkiezingen, het 
lijkt alweer lang geleden, terwijl 
3 maart nog maar kort achter 
ons ligt. U weet het: na boeiende 
collegeonderhandelingen is er nieuw 
college van start gegaan waar het 
CDA Hoorn deel van uitmaakt. Soms 
lijkt het of het college nog bezig is 

met warmlopen. Voor de een is het 
nog wennen, moet dossierkennis 
nog ontwikkeld worden terwijl 
de ander er staat alsof hij al een 
jaar in functie is. Dit laatste slaat 
op onze eigen wethouder: ik zie 
een wethouder – de man heet Pijl 
- die met flair en zelfvertrouwen 
debatteert  met de raad; hij staat als 
het ware bovenop z’n portefeuilles. 
Alsof hij de dossiers eerder die dag 
nog even heeft doorgenomen. ik 
kan u zeggen dat het mooi is om 
dit bij je eigen wethouder waar te 
nemen tijdens het debat en dat het 
goed voelt. Het geeft vertrouwen 
en dat is nou precies wat raadsleden 
wensen en nodig hebben: 
vertrouwen in de collegeleden. 
Uiteindelijk moeten we samen de 
stad besturen, ook al gaat de raad 
over de hoofdlijnen en voert het 
college uit. 

Met de uitvoering is het in 2009 niet 
helemaal goed gegaan, ik bedoel, 
er is door omstandigheden het een 
en ander niet uitgevoerd dat alsnog 
moet gebeuren. Resultaat was 
slechts dat de media kon melden 

dat er flink wat miljoenen over 
zijn gehouden. Terwijl dat dus niet 
het geval is .Het geld is nog niet 
uitgegeven, maar dat moet nog wel.

Per saldo is er ongeveer één 
miljoen echt over. Dit miljoen wordt 
toegevoegd aan de “algemene 
reserve”. En dat is ook nodig. iedere 
gemeente moet een reserve hebben 
om tegenvallers op te kunnen 
vangen. Sommigen menen dat dit 
miljoen verdeeld moet worden over 
de belastingbetalers in Hoorn of dat 
de aangekondigde bezuinigingen 
eigenlijk niet nodig zijn. Helaas 
moeten we dit wel: ombuigingen 
realiseren, aan de ene kant omdat 
we in de toekomst minder euro’s 
kunnen uitgeven (we krijgen minder 
vanuit Den Haag) en anderzijds om 
nieuw beleid uit te kunnen voeren. 
Het ziet er naar uit dat we plm. 18 
miljoen moeten ombuigen. We zijn 
benieuwd wat de Voorjaarsnota ons 
in juni wat dit betreft gaat brengen. 
Het college komt binnenkort 
met een notitie die mogelijke 
ombuigingen in beeld brengt, zodat 
de raad keuzes kan maken.  

Van de 
fractievoorzitter:
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Oproep aan alle leden

De vertegenwoordiging van 
het CDA in de  gemeente 
Hoorn zit in een neerwaart-
se spiraal. We mogen hier-
bij ons niet verschuilen ach-
ter landelijke tendensen, 
last van kabinetval, uitspra-
ken van landelijke politici.  
We moeten hierbij ook kri-
tisch naar ons zelf kijken. 
Het bestuur doet hierbij 
een oproep aan de leden 
om zich te melden deel te 
nemen aan een werkgroep 
die een intern onderzoek 
gaat doen naar de ontwik-
kelingen van het CDA in 
Hoorn. Daarnaast neemt 
het besuur contact op met 
een Hogeschool en/of uni-
versiteit om te vragen of er 
niet twee studenten zijn die 
een onderzoeksopdracht 
als stagiaire kunnen uitvoe-
ren.
indien u wilt meedenken 
hierover verzoek ik u con-
tact met mij op te nemen. 
Een eerste bijeenkomst zal 
in september georgani-
seerd worden.

Léon Schaaf, voorzitter.

Dit zal een moeilijk en misschien 
wel moeizaam proces worden, want 
als subsidies moeten verdwijnen 
doet dit pijn. ik hoor het eenieder 
al zeggen: bij ons kunt u de 
subsidie niet laten vervallen. in 
de raad zal dit de nodige discussie 
opleveren aangezien de zgn. 
kaasschaafmethode - u krijgt (een 
poosje) wat minder - populairder is 
dan te zeggen “wij beëindigen de 
subsidie”. Wordt vervolgd.

Dorpsstraat Zwaag 
in de krant en op www.cdahoorn.
nl  heeft u kunnen lezen dat uw CDA-
fractie actie heeft ondernomen over 
de Dorpsstraat-west.  
Onze fractie (vertegenwoordigd 
door Bernd Laan en commissielid 
Anja Eskes) had bewoners gesproken 
en geluisterd naar hun zorgen en 
wensen. Dit heeft ertoe geleid dat 
Bernd Laan en ondergetekende 

een brief aan het college hebben 
gestuurd.  
We hebben gevraagd om de 
herinrichting van de straat na 
jarenlange uitstel nu ter hand 
te nemen en het gebruik van de 
doorgaande (sluip)route naar de 

Westfriese Parkweg tijdens de 
spits te verbieden. Dit heet een 
geslotenverklaring.

Duidelijk is dat het hoog tijd wordt 
voor actie. Wij zien het antwoord 
van B en W tegemoet.

in ieder geval gaan we in Hoorn een 
boeiende regeerperiode tegemoet. 
We gaan nu eerst op vakantie.  
Graag wens ik u, of u thuis blijft of 
eropuit trekt, van harte een fijne 
zomertijd toe.

Met vriendelijke groet, 

Johan van der Tuin

Noteer vast in uw agenda: 
Algemene Ledenvergadering 4 oktober 2010
4 oktober organiseert het CDA Hoorn weer een algemene 
ledenvergadering i.v.m. het vaststellen van het provinciale 
verkiezingsprogramma en kieslijst voor de provinciale verkiezingen 
van 2011. 
De agenda en de locatie waar de algemene ledenvergadering gaat 
plaatsvinden krijgt u tijdig toegestuurd. 

Leon Schaaf, voorzitter CDA Hoorn.
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de ballonnen belandde al snel in een 
boom bij de naastgelegen woning. 
Wanneer jouw ballon in de boom bij 
de buren terecht komt, weet je een 
ding zeker: Jij gaat niet winnen…  
Er werd al snel verondersteld dat de ove-
rige ballonnen wel in zee terecht zouden 
komen, als ze Engeland niet zouden ha-
len.
Uiteindelijk hebben we een winnaar: 
Olaf de Putter, zijn kaartje is terug-
gestuurd door dhr. Kaíecień uit Polen.  
Maar de wind was toch de andere kant 
op?

het is al weer enige tijd geleden 
dat we onze campagne hadden voor 
de gemeenteraadsverkiezingen.  
er was door het campagneteam van 
het CDa, naast vele andere activi-
teiten, ook een ballonnenwedstrijd 
georganiseerd. 

Na het oplaten van de kleurige ballon-
nen is het altijd afwachten wiens ballon 
het verste komt, maar wat eigenlijk nog 
belangrijker is, wiens adreskaartje wordt 
er daadwerkelijk teruggestuurd.
Er stond een straffe wind en een van 

Ballonnenwedstrijd
Kaartje terug uit Polen, maar de wind was toch de andere kant op?

Beste CDA leden 
en bestuur,
Donderdag 20 
mei j.l. mocht 
ik bloemen en 
een cadeaubon 
van CDA Hoorn 
in ontvangst 
nemen. 

Voorzitter Leon Schaaf sprak een 
dankwoord uit voor mijn inzet, de af-
gelopen 8 jaar, als raadslid. Dit heb 
ik zeer gewaardeerd en dank allen 
daarvoor. 
Nu ik gestopt ben merk ik wel dat ik 

te gaan naar nieuwe leden. 
Het CDA is altijd een brede volks-
partij geweest met vertegenwoor-
digers uit alle lagen van de bevol-
king. 
Dit moet volgens mij de komende 
jaren lukken. Met drie raadsleden 
is het hard werken. 
Gelukkig zullen de commissieleden 
hen steun geven.
ik wens langs deze weg wethouder 
Michiel Pijl, de fractie en de com-
missieleden wijsheid en plezier met 
hun werk in de komende 4 jaar.

Vr. groet 
Marian van Berkum-Schouten.   

Marian, bedankt!
Marian van Berkum in de bloemen gezet!

er heel veel tijd in stak. Maar ik 
heb het graag gedaan en het heeft 
mij ook veel gegeven. 
Vaak was hoor en weder hoor no-
dig om te bepalen als er ergens 
een probleem was om dat aan te 
pakken. 
Toch is het belangrijkste van een 
raadslid om naar de inwoners van 
een gemeente te luisteren om te 
weten wat er leeft. 
De plaatselijke partijen scoren 
steeds beter met verkiezingen en 
dat houd, volgens mij, een op-
dracht in voor het CDA om op zoek 

Door het slechte weer is er uiteinde-
lijk maar één kaartje teruggestuurd, 
juist… van de ballon die in de boom 
bij de buren terecht is gekomen… 
en daar woont deze Poolse heer.  

Olaf heeft zijn prijs verdiend!

Foto onder: 
Raadslid Bernd Laan overhandigd de 
prijs aan Olaf de Putter
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Had je de laatste jaren maar een 
paar collega’s, dan heb je er ineens 
34 collega’s bij. Ook al loop je al 
zo’n 2 jaar mee met de fractie, na de 
verkiezingen begint het pas echt. 

Gelukkig is er een inwerkprogramma 
met cursussen en rondleidingen. 
Hierdoor krijg je heel veel onderdelen 
voorgeschoteld in hapklare brokken. 
Door het gemeentehuis, wie zit waar 

en wie doet wat. Presentaties over 
financiën, brandweer, stadswerf, 
dak- en thuislozen en nog veel meer. 
Een cursus snellezen behoeft verder 
geen uitleg neem ik aan.

Wat me verwondert is dat vanaf het 
moment dat je kenbaar maakt dat de 
plaatselijke politiek je interesse heeft 
dat opeens iedereen denkt dat je 
overal, maar dan ook overal verstand 
van hebt. Wanneer je aangeeft 
ergens niet zoveel vanaf te weten, 
word je weleens schuin aangekeken, 
zo van ‘dat moet jij toch weten…’. 
Maar zelfs een raadslid is soms nèt 
een mens.

Mijn eerste debat heb ik mee 
mogen maken bij het Hoorns 
Architectuurcentrum. Dit ging 
over de X- en de niX-factor van de 
gemeente Hoorn. inwoners mochten 
foto’s mailen wat mooi of juist niet 
mooi is in de gemeente. Als X-factor 
had ik een foto ingestuurd van de 
Mariakapel van Zwaag. Omdat het 
een mooi gebouw is, maar vooral door 
het feit dat het zo mooi is geworden 
door de inzet van vrijwilligers. Dat 
we zulke betrokken inwoners hebben 
vind ik veel belangrijker dan een mooi 

gebouw. Als niX-factor heb ik een foto 
van de kale vlaktes van de Bangert 
en Oosterpolder ingezonden. Waar 
eerst de bloeiende fruitbomen 
stonden is nu een grote kale vlakte, 
maar hopelijk kan zo’n nieuwe wijk 
over een aantal jaren ook voor de 
X-factor in aanmerking komen. Op 
deze manier heb ik het ook verwoord 
op de locatie in de bibliotheek van 
Hoorn.

Verder probeer ik me vooral in te 
zetten voor verbeteringen. Zoals 
bijvoorbeeld de erbarmelijke staat 
van het wegdek van de Dorpsstraat 
(eerst) aan de westkant en de aanpak 
van overlast op de Zwaagse kermis.

Doordat bijna 500 mensen hun 
voorkeur hebben uitgesproken mag 
ik een stem hebben in de Hoornse 
gemeenteraad, daar ben blij mee en 
vooral zeer trots op. 

ik zal me dubbel en dwars in blijven 
zetten voor onze belangen!

 
Bernd Laan,

gemeenteraadslid CDA Hoorn

Bernd Laan: Je bent raadslid en dan...
Er komt van alles op je af

Op 20 februari j.l. vond in de Waterhoorn de prijsuitreiking plaats van de 
kleurplatenwedstrijd van het CDA, voor de jeugd in Hoorn. De prijzen bestaan 
uit diverse toegangskaarten voor de zwembaden in Hoorn. Deze wedstrijd laat 

Kleurplatenwedstrijd CDA Hoorn
zien hoe jongeren hun creativiteit met 
sportiviteit enthousiast combineren.  
Er waren dan ook vele mooie en 
creatieve inzendingen. Door een 
deskundige jury onder leiding van 
juf Ellen Loos-Schouten, zijn de 
winnaars gekozen in de verschillende 
leeftijdscategoriën. 

De hoofdprijs is gewonnen door Jop 
van Heerwaarde ( 8 jaar). De overige 
prijswinnaars zijn: Nienke Buursink ( 3 
jaar), Luuk van Heerwaarde ( 4 jaar), 
Nienke de Jong ( 5 jaar), Mark v.d. Meulen 
( 6 jaar), Nina Pereboom ( 7 jaar), Amber 
Jesterhoudt ( 8 jaar), Nina Heide ( 9 jaar) 
en Elles Negenman ( 10 jaar). Het CDA 
feliciteert alle prijswinnaars en wenst 
hen veel zwemplezier toe.

Op de foto ontbreken Elles Negenman en 
Nienke Buursink.

Op de foto 3e van links:   
de hoofdprijswinnaar  
Jop van Heerwaarde. 
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Word lid van het 
CDA Hoorn..!

CDA Hoorn

Johan van der Tuin, 
Fractievoorzitter

Bernd Laan, Fractielid

Leny Molema, Fractielid

Michiel Pijl, Wethouder

Bent u geïnteresseerd in wat er om u heen 
gebeurt? Twijfel dan niet langer; de politiek 
is iets voor u. 
Wij zijn een vereniging voor mensen zoals u. 
Mensen die graag meedenken over de toe-
komst. Als lid steunt u de christendemocratie 
en kunt u actief meewerken om deze in stand 
te houden. 
U bent dan betrokken bij de dagelijkse gang 
van zaken in de partij. Elk CDA-lid heeft 
spreek- en stemrecht in de gemeentelijke 
afdeling, de provinciale afdeling en tijdens 
het landelijk Partijcongres. U kunt dus over 
alle onderwerpen die in stemming komen 
meebeslissen.
Elk CDA-lid kan zich namens het CDA ver-
kiesbaar stellen voor de gemeenteraad, de 
Provinciale Staten, Eerste en Tweede Kamer 
en het Europees Parlement. 
Uiteraard hanteert het CDA een selectiepro-
cedure om de meest geschikte kandidaten te 
selecteren. 
Met uw kennis kunt u een belangrijke bij-
drage leveren aan het denken over en werken 
aan de toekomst van onze gemeente.

Voor € 12,- per kwartaal bent u lid van het 
CDA. U kunt ook kiezen voor een proeflid-
maatschap om eerst kennis te maken met het 
CDA voor slechts € 19,95. 

Vul de bon hieronder in en stuur hem op naar:
CDa, antwoordnummer 1700, 2501 WB  
Den haag (postzegel niet nodig!)

Aanmelden via het internet kan natuurlijk 
ook: www.cda.nl/lidworden

Hoorn

Tijdens een werkbezoek van het 
CDA aan het Gezondheidscentrum 
Kersenboogerd Hoorn hebben we 
gesproken met de directie over 
het toekomstige Centrum voor 
Jeugd en Gezin( CJG).
De gemeente heeft besloten dat 
dit Centrum in het gebouw geves-
tigd wordt. Dit initiatief onder-
steunen wij van harte omdat de 
Kersenboogerd de grootste wijk 
is in Hoorn en de lijnen voor hulp 
dan kort zullen zijn.

in dit centrum bevinden zich 
de volgende partijen: GGZ-apo-
theek-huisartsen-fysiotherapie-
maatschappelijk werk-sociaal 
raadsleden-JGZ-diétiste- en perso-
neelzaken.
Voor toevoeging van o.a. het CJG 
is verbouwing en herindeling 
nodig voor dit pand om alles goed 
te huisvesten.

Het project(verbouwing) kwam 
door stagnatie niet van de grond, 
terwijl het Rijk de gemeenten 
verplicht dat er 1-1-2011 CJG’s  ge-
opend moeten worden.

Het CDA heeft hierover vragen 
gesteld aan het college. 
Mede hierdoor zijn alle betrokken 
partijen, intermaris, GGD, zorg-
verzekeraar en Stichting Gezond-
heidscentrum Kersenboogerd tot 
overeenstemming gekomen en 
wordt er nu snel begonnen maar zal 
toch pas half volgend jaar, als alles 
vlot verloopt, worden geopend. 
Ondanks dat is de directeur van het 
Gezondheidscentrum zeer verheugd 
dat het project dankzij de inzet van 
het CDA nu op gang is gekomen.    

Leny Molema  

Werkbezoek Gezondheidscentrum



Geachte lezers,
Wilt u deze nieuwsbrief in het vervolg digitaal ontvangen, 
dan kan dat.
Op www.cdahoorn.nl kunt u de nieuwsbrief in PDF formaat 
ook downloaden.  indien u geen papieren versie meer 
wenst te ontvangen graag even een mailtje naar de redac-
tie benbontan@cdahoorn.nl.

De verspreiding van deze 
nieuwsbrief wordt verzorgd 

door: 
Ans van Leeuwen, 

Dorpsstraat 252, 1689 GK  Zwaag.
Tel. 0229 - 261252

familievanleeuwen@planet.nlHoorn

Als u klachten heeft over uw woonomgeving, bijvoorbeeld 
over zwerfvuil, straatverlichting of een kapotte stoep, dan 

kunt u bellen met de Buitenlijn van de gemeente Hoorn. 
Dat kan op telefoonnummer 252555. 

Uiteraard kunt u ook altijd de fractieleden van het CDA  
benaderen.

algemene ledenvergadering  
mei 2010

Door miscommunicatie stonden 
we 20 mei voor een gesloten 
deur van het wijkcentrum. 
Dankzij de bereidwilligheid 
van de medewerkers van het 
sportcafé de Opgang vond er 
toch een ALV plaats.  
De omstandigheden zorgden 
echter voor een vergadering 
die het CDA niet waardig was. 
ik wil hiervoor de aanwezigen 
mijn excuses voor aanbieden. 
Doordat door de komst van de 
sporters de vergadering abrupt 
moest worden beëindigd hield 
ik een slecht gevoel over aan 
de vergadering. Mede doordat 
niet alle aanwezigen de 
gelegenheid hadden gehad hun 
vragen te stellen.
Als er nog leden zijn die aan 
het bestuur een vraag willen 
stellen verzoek ik u dat per 
mail te doen. U zult dan 
binnen 14 dagen een antwoord 
krijgen.
Voor oktober staat er weer 
een ALV gepland i.v.m. het 
vaststellen van het provinciale 
verkiezingsprogramma en 
kieslijst voor de provinciale 
verkiezingen van 2011. 

Leon Schaaf voorzitter.

Afgelopen week heeft wethouder Michiel Pijl de gewonnen digitale camera uit-
gereikt aan mevrouw Gerdie Louwe uit Hoorn. Zij deed mee aan de door het CDA 
Hoorn uitgeschreven fotowedstrijd om in beeld te brengen wat u beweegt of 
datgene waar u beweging in zou willen krijgen in Hoorn. Gerdie fotografeerde een 
overvolle en dus niet opgeruimde afvalbak op het Grote Noord in Hoorn.  De jury 
vond dit de meest pakkende foto uit een groot aantal inzendingen.

Een ruim half jaar maken we gebruik van 
de (nieuwe) website (www.hoorn.cda.
nl) die via het partijbureau beschikbaar 
wordt gesteld. De wens om een nieuwe 
website die meer aan de huidige eisen 
voldoet was al een langere tijd aanwezig. 
We hebben de indeling zoveel mogelijk 
gelijk gehouden aan de vorige website, 
zodat de informatie goed te vinden is. 

Wat is er dan anders? Wat in ieder 
geval direct opvalt, is het frisse design, 
daarnaast hebben we nu de mogelijkheid 
om eenvoudig foto’s in artikelen te tonen 
en bestanden (zoals de nieuwsbrief, 
verkiezingsprogramma etc.) op de 
website te zetten. Tevens zijn er nog 

diverse mogelijkheden om de website 
uit te breiden zoals een forum, weblog, 
foto en video galerij.  Echter bekijken we 
kritisch wat de toegevoegde waarde is 
voor onze website. Het kan ook zijn dat dit 
beter geschikt is op andere omgevingen. 
Zo kunt u onze vertegenwoordigers in de 
gemeenteraad ook vinden op Hyves en 
Twitter. 

Kort na de overgang naar de huidige 
website is www.cda.nl geheel vernieuwd. 
Wij kregen deze mogelijkheid ook 
aangeboden, echter hebben wij ervoor 
gekozen om pas na de verkiezingen over 
te stappen. Het is op het moment van 
schrijven nog niet duidelijk wanneer wij 
hiervoor aan de beurt zijn.

Website CDA Hoorn

Wethouder Michiel Pijl reikt camera uit



8

T. 0 2 2 9 - 2 7 7 2 0 0

F. 0 2 2 9 - 2 7 7 9 3 0

E . i n f o @ f r i t s p r i n t . n l

C o r a n t i j n  8 5 c

1 6 8 9  A N  Z w a a g

Openingstijden:  maandag t/m vrijdag van 09.00 - 17.00

Verspreiding

Digitaal Printen

Nieuwsbrieven

Mailingen

Catalogussen

Uitnodigingen

Geboortekaartjes

Trouwkaartjes

Bedankkaartjes

Flyers

Boekjes

Posters

Visitekaartjes

Speciale Aanbieding:500 visitekaartjes €40,-


